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Wie de eigenaar van de grond?
Punt Beheer uit Heerhugowaard.

Wie is de ontwikkelaar?
Er is niet één ontwikkelaar. Er zijn een aantal geïnteresseerde ontwikkelaars. Eind 2022 is door'De 
Ontwikkeladviseur' uit Haarlem in combinatie met Blauwhoed uit Amsterdam een plan gepresenteerd 
aan de omwonenden. Zij hebben een overeenkomst met de eigenaar (Punt Beheer) dat de grond 
afgenomen wordt indien de gemeente haar planologische medewerking toezegt. Er zijn echter ook 
andere geïnteresseerde ontwikkelaars die zich hebben gemeld bij de gemeente.

Heeft het college toezeggingen gedaan?
Nee. De plannen zijn aan de huidige en vorige wethouder gepresenteerd. Beiden hebben verwezen 
naar de eerdere behandeling van een plan voor dit gebied door de gemeenteraad in 2017.

Heeft de gemeente een overeenkomst met de ontwikkelaar?
Nee. Het college zag onvoldoende aanknopingspunten in het door de bovengenoemde ontwikkelaar 
aangedragen plan. In het verleden zijn er meerdere plannen ingediend door verschillende 
initiatiefnemers voor deze locatie. Het college heeft de wens uitgesproken zelf pro-actief 
randvoorwaarden op te stellen in plaats van elke keer opnieuw te moeten reageren op diverse 
plannen.

Waarom worden er verschillende varianten geboden?
Door bovengenoemde ontwikkelaar is een plan aan de omgeving gepresenteerd. Het college vindt 
niet dat dit plan goed aansluit op de omgeving. Deze is opgenomen in de ontwikkelvisie als Variant 
Wooncomplex. Voor dit gebied zijn in het verleden al meerdere plannen ingediend.

Zijn alle varianten financieel uitvoerbaar?
Ja. De verschillende varianten zijn financieel getoetst door een onafhankelijk bureau in opdracht van 
de gemeente. Deze is voor raadsleden in te zien bij de griffie.

De varianten maken meer woningen mogelijk dan door omwonenden wenselijk worden 
geacht?
Dat klopt. Er is een grote woningbouwopgave. De woningbouwlocaties die er zijn dienen optimaal 
ingezet te worden. Het college is van oordeel dat de invulling met de voorkeursvariant een goed 
evenwicht is tussen de omgeving, het landschap en de woningbouwopgave. Dit zorgt er tevens voor 
dat het een financieel uitvoerbaar plan is.
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Wat gebeurt er met de horeca?
In de meeste varianten is er geen ruimte voor horeca. De huidige exploitant (De Plantage) heeft een 
tijdelijke overeenkomst in de huidige situatie. De horeca zorgt voor mogelijke overlast in de 
omgeving. Het college wil deze locatie graag optimaal inzetten voor woningbouw. Indien hierbij ook 
horeca wordt toegestaan geeft dit een te grote ruimtelijke druk op de omgeving qua geluid, verkeer 
en parkeren.

Hoeveel woningen worden er gerealiseerd?
Dit is verschillend per variant.

Waarom worden er niet minder woningen toegestaan? De financiële uitvoerbaarheid voor 
de eigenaar/ontwikkelaar is geen probleem van gemeente.
Wanneer er minder woningen worden toegestaan is het plan economisch niet uitvoerbaar en is het 
aannemelijk dat de huidige situatie zal blijven bestaan.

In welke categorie vallen de woningen?
Ten minste 173de van de woningen dienen te worden verhuurd als sociale woningbouw.

Hoe groot worden de woningen?
Minimaal 60m2.

Welke status heeft deze ontwikkelvisie?
Deze ontwikkelvisie biedt een basis voor een mogelijke ontwikkelaar om te participeren met de 
omgeving en belanghebbenden. In het participatiebeleid is opgenomen dat de gemeente eerst 
heldere kaders schept waarover geparticipeerd kan worden.

Kan de ontwikkelvisie aangepast worden naar aanleiding van de participatie?
Ja. Dit zal dan eventueel worden verwerkt in een ruimtelijk plan en worden voorgelegd aan uw 
gemeenteraad.

Hoe verhoudt deze ontwikkelvisie zich tot het plan dat is behandeld in de commissie 
grondgebied in 2017?
In 2017 is tijdens de commissie grondgebied een plan behandeld van de ontwikkelaar die destijds bij 
het gebied betrokken was. De commissie grondgebied vond het plan destijds niet besluitrijp. De 
verschillende fracties hadden verschillende redenen om zich op dit standpunt te stellen.

Welke mogelijkheden biedt het bestemmingsplan nu?
Het perceel valt binnen het bestemmingsplan 'Landelijk gebied 2013'. Hierbinnen heeft het de 
bestemming 'Detailhandel - Tuincentrum'. Hierbinnen is een tuincentrum met ondersteunende 
horeca toegestaan.

Is rekening gehouden met de recente gerechtelijke uitspraken met betrekking tot stikstof?
Ja. Doordat er bebouwing aanwezig is kan intern gesaldeerd worden. De eerste inschatting is dat dit 
derhalve geen probleem zal opleveren. Uiteraard moet dit op het moment van vaststelling van een 
omgevingsplan onomstotelijk worden aangetoond met de op dat moment vigerende regelgeving en 
berekeningen.

Wat is de rol van de gemeenteraad?
De gemeenteraad wordt gevraagd het ruimtelijk kader vast te stellen. Dit is geen formeel juridische 
stap binnen de ruimtelijke ordening. Indien de gemeenteraad zich uitspreekt geeft dit voldoende
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zekerheid voor de ontwikkelaar, het college en de ambtelijke inzet. Uiteindelijk is het ook aan de 
gemeenteraad om het bestemmingsplan of omgevingsplan vast te stellen.

Welke woningbouwvereniging is hierbij betrokken?
Ingevolge de Verordening Sociale Woningbouw is de ontwikkelaar verplicht de sociale woningbouw 
aan te bieden aan de toegelaten instellingen binnen de gemeente. De gemeente heeft de varianten 
besproken met de woningbouwverenigingen.

Heeft de gemeente een overeenkomst met de ontwikkelaar?
Nee.

Wat zijn de consequenties als niet ingestemd wordt met de ontwikkelvisie?
De huidige situatie zal worden voortgezet. Er zal de komende járen geen ambtelijke inzet worden 
gepleegd voor dit dossier.


